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    Poznań, 20 marca 2019 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 

 
Dotyczy:   Zalewanych parków oraz skwerów i placów zabaw w Poznaniu. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Od dłuższego czasu mieszkańcy zgłaszają do Urzędu Miasta problem zalewania miejskich 

parków, skwerów, placów zabaw. Według mieszkańców oraz medialnych doniesień problem pojawia 

się m.in. w Parku Rataje, Parku Wodziczki, na wybiegu dla psów na os. Orła Białego. Problem ten 

pomimo tego, że był zgłaszany wielokrotnie nie został rozwiązany. Wielomilionowe inwestycje nadal 

toną w błocie.  

 

 W związku z powyższym wnioskuję o przeprowadzenie koniecznych modernizacji w w/w 

miejscach celem wyeliminowania wad.  

 

 

  

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


